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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 07. december 2021, kl. 17.30-20.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Jeppe. 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Helle, Jeppe 

Uden afbud: Tina 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter mødet med en bid brød   

299- 

Godkendelse af referat fra d. 18.11. 

godkendelse  

Orienteringspunkter:   

300- 

Edison. Vores sølvvindere ved Landsfi-

nalen kommer og viser, hvad de har ar-

bejdet med. 

Eleverne fremlagde deres projekt og stort tillykke 

til holdet. De fik overrakt en stor fysisk check på 

6000,-kr fra Edison. 

 

301- 

 Elevrådet  

Ref fra elevrådsmødet 

Gennemgang af punkter derfra  – corona, arbejds-

miljørepræsentanter fra mellemtrin og udskoling, 

etablering af bordtennisturnering, samt toiletsitu-

ationen i b-blokken( Dette medtages til pedel-

møde snarest)  

 

302- 

Springhal og opsyn 

Kontakt til Hallen vedr dette på opfordring fra 

forældre, personaler og skb. Jakob er villig til 

samarbejde, men lukker klubben ned inden længe 

til fordel for etablering af noget andet lignende.   

 

303- 

Coronasituationen - Status 

Pt. nye coronasmitte tilfælde hver dag. 3 smittede 

pr dag inden for de sidste 5 dage. Er i dialog med 

testteamet. Har ikke haft en superspreder. 

Som noget nyt skal vi i gang med at teste corona-

pas – alle medarbejdere modtager besked om 

dette og vi får udleveret et actioncard på, hvordan 

vi skal håndtere dette.  

Ikke- vaccineret skal løbende testes.  

Ved medarbejdere, der ikke vil lade sig teste, her 

kan det have ansættelsesmæssige konsekvenser. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

304- 

Svømning og økonomi 

Undersøgelse af tidligere forløb ved Bogense 

svømmehal: Køb af svømmetimer af 1500,- kr pr. 

gang. Ex. x-antal gange om året på 4. eller 5. år-

gang. (med livredder) 

Vi skal i drøftelse med hinanden omkring dette, 

samt at transporten i frikvarteret også inddrages. 
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Ærgerligt at der ikke er et tilbud i Nordfyns Kom-

mune – Jan bringer det op kommunalt.  

Prioritering af svømmeundervisning tages op i 

MED-udvalget. 

305- 

Team Rynkeby 

Indskolingen var glade for løbet sidste gang. Tid-

ligere for stort fokus på forældrebetaling. Koncep-

tet er supergodt, men pengedelen er fortsat et is-

sue, samt at det er en privat virksomhed.  

Vi tilgår ikke projektet 

 

 

305- 

Sådan arbejder vi med trivselsmålin-

gerne - tilbagemelding 

Jan gennemgik trivselsmålingen igen – benchmar-

kede denne i forhold til andre skoler i kommunen. 

Karaktergennemsnit og trivselsprocent. 

Der har været afholdt undervisermøde, hvor der 

blev talt om; hvad er det eleverne prøver at for-

tælle os?  

Vi er ikke helt på ”track” i punktet ” støtte og in-

spiration” 

Medbestemmelse er vi nødt til at være mere nys-

gerrige på, så det arbejdes der videre med.  

På undervisermødet brainstorm på hvordan og 

hvor er medbestemmelsen for eleverne.   

Sammentænkes med Børne-og ungepolitikkens 

overskrift ”Børn og unges stemme”.  

Jan havde en kort gennemgang af enkelte klassers 

input  

Årsagen til trivselsmålingen resultater kan måske 

også ses i lyset af, at vi igennem nogle år har være 

mere fokuseret på at få kridtet banen op i forhold 

til faglighed og adfærd, så nu er vi måske et sted, 

hvor vi skal inddrage eleverne mere. 

Samtalerne i klasserne bliver omkring dannelse, 

ansvar og medbestemmelse. Bevidstgørelse om 

overordnede rammer, der kan medvirke til at op-

kvalificere kulturen på skolen. 

Hvad med ondt i maven i indskolingen? Lige nu 

er det dette, vi sætter vores fokus på samlet på 

skolen.  

Det er dog fortsat også fokus på den individuelle 

klasses trivselsmåling og specifikke tiltag – og 

hver klasse har lavet deres aktion ud fra dette.  

 

 

306- 

Temadrøftelse af Børne- og ungepolitik. 

(Børn og unges stemmer er vigtige) 

Gennem gruppedrøftelser udarbejdes 

anbefalinger/ønsker om emnet set med 

et forældreperspektiver. Disse anbefa-

linger/ønsker kan efterfølgende bruges 

af skolens personale. (medbring Børne- 

og ungepolitik)    

 

Udskydes til næste møde 27/1-22 

 

307- 

Evt. 
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Punkt til kommende møde: 

Næste skolebestyrelsesmøde: 27/01 2022 Temamøde kl. 17.30 – 19.30: 

 

Børneungepolitikken i elektronisk form + nonprofit projekt LF 


